
Zápis ze schůze výboru SVJ 617,konané dne 24.4.2012

                  Přítomni:Krátký,Soukup,Cígler,Rudovská,Vaňková,Savary

    1) Výbor schválil podání výpovědi společnosti ISTA na ukončení jejich činnosti 

         v objektu SVJ617.

    2) Výbor rozhodl,  po  schůzce se zástupcem fa.ULIMEX výměnu vodoměrů v klasické

         formě a u RTN byla schválena forma rádiového odečtu. Úhrada nákladů bude 

         provedena z fondu oprav. 

   3) Výbor schválil smlouvu na opravu podlahy v sušárně vchodu 963. Oprava bude

        zahájena dne 10.5.2012.

   4)  Výborem bylo odsouhlaseno vystavení objednávky pro  fa.Otto Pilaře na výměnu 

         stoupačkových vodovodních ventilů .   

   5)  Výbor byl seznámen se stavem  hlavního uzávěru DN100 u uzávěru studené vody 

         a schválil provedení výměny .

   6)  Výborem byla schválena kniha analytické evidence za rok 2011, zároveň bylo

         rozhodnuto o sloučení dvou účtů fondu oprav na jeden.

   7)  Výbor se dohodl na základě odsouhlasení shromážděním vlastníků na zakoupení 

        4 kusů SIM karty v paušálu T30 a 1kusu SIM karty v paušálu T80.

   8)  Výbor projednal zakoupení většího počtu  žárovek z důvodů přechodu klasických

         žárovek na úsporné.

   9)  Výbor projednal zakoupení nových gumových rohoží a zhotovení kovových ve 

         vchodech, kde chybí nebo jsou nefunkční. Bude provedeno po schůzkách

         v jednotlivých vchodech .

       Zapsala : Rudovská

         


